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Naar aanleiding van het bericht in het HuizerNieuws over de buurt-AED bij de ophaalbrug en 

het verzoek van bewoners van het Muiderzand, die deze week een ac�e zijn gestart om ook 

daar een 24/7 beschikbare AED te plaatsen, hebben wij de volgende vragen aan uw college. 

1. Veel inwoners weten niet hoeveel AED’s er 24/7 beschikbaar zijn en waar deze te

vinden zijn. Kunt u aangeven waar deze informatie beschikbaar is en hoe hier meer

aandacht aan kan worden gegeven?

2. Zijn er mogelijkheden voor buurten om financiële ondersteuning van de gemeente te

krijgen als zij niet het volledige bedrag voor een AED en het onderhoud kunnen

bekostigen?

3. Is de gemeente bekend met HartslagNu, dat ondersteuning biedt bij de registratie en

inzet van AED’s?

4. Op de website van HartslagNu kunnen AED’s worden aangemeld, zodat

hulpverleners snel kunnen zien waar een AED hangt. De gemeenten Gooise

Meren,Laren, Eemnes en Blaricum maken hier al gebruik van en  Hilversum

overweegt om zich aan te sluiten. Is de gemeente bereid zich hierbij aan te sluiten?

Graag een schriftelijk antwoord op deze vragen tijdig voorafgaand aan de raadsvergadering 

van 20 maart a.s. 

Met vriendelijke groet, 

Loes Veer 

(Leefbaar Huizen) 
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